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Zápis z 127. Zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 13.9. 2022 od 8 hodin 

na FBMI Albertov 

 

Přítomni: 

 doc. Ing. David Vrba, Ph.D.;  Ing. Petr Písařík, Ph.D.;  Ing. Jana Urzová, Ph.D.; Ing. Jan Kašpar;  Ing. Jan 

Mužík, Ph.D.; Ing. Tomáš Pokorný; 

Omluveni: Bc. Tereza Ptáčková; Hana Protivová; Ing. Jan Kauler, Ph.D. 

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA; Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.; doc. Ing. Jiří Hozman, 

Ph.D. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 127. zasedání AS FBMI 

2. Schválení směrnice děkana pro realizaci bakalářských a navazujících magisterských 

studijních programů na ČVUT FBMI počínaje akademickým rokem 2022/2023 

3. Schválení podmínek pro přijímací řízení do studia v doktorských studijních programech 

FBMI na akademický rok 2023/2024 

4. Schválení volební komise pro volby do AS ČVUT 

5. Různé 

a. Ukázka online volebního systému 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty. 

1. Schválení programu 127. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání.  

 

Diskuze: V. Vymětalová, J Rosina, J. Hozman 

Usnesení 127-1: AS FBMI schválil program 127. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení směrnice děkana pro realizaci bakalářských a navazujících 

magisterských studijních programů na ČVUT FBMI počínaje akademickým 

rokem 2022/2023 

J. Hozman představil materiál a zásadní změny. J. Rosina doplnil informaci o stipendijním fondu a 

vývoji stipendií pro bakalářské, magisterské studenty a studenty doktorských studijních programů. 

Diskuze: V. Vymětalová, J. Rosina, J. Hozman, P. Písařík, T. Pokorný 

Usnesení 127-2: AS FBMI schválil směrnici děkana pro realizaci bakalářských a navazujících 

magisterských studijních programů na ČVUT FBMI počínaje akademickým rokem 2022/2023. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Schválení podmínek pro přijímací řízení do studia v doktorských studijních 

programech FBMI na akademický rok 2023/2024 

D. Vrba s pověřením předkladatele představil materiál. 

Diskuze: P. Písařík, J. Rosina 

Usnesení 127-3: AS FBMI schválil Podmínky pro přijímací řízení do studia v doktorských studijních 

programech FBMI na akademický rok 2023/2024. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Schválení volební komise pro volby do AS ČVUT 

D. Vrba vyzval senátory a hosty k návrhům do volební komise k AS FBMI 

Návrhy: Ing. Jan Hejda, Ph.D., Ing. Tomáš Pokorný,  Mgr. Eva Caithamlová, Ing. Martin Otáhal, 

Ph.D., RNDr. Eva Urbánková, Ph.D.,  Ing. Jan Kauler, Ph.D. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování: 

Ing. Jan Hejda, Ph.D.    6-0 

Ing. Tomáš Pokorný  5-1 

Mgr. Eva Caithamlová   6-0 

Ing. Martin Otáhal, Ph.D.  6-0 

RNDr. Eva Urbánková, Ph.D. 6-0 

Ing. Jan Kauler, Ph.D.  6-0 
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Usnesení 127-4: AS FBMI jmenuje dílčí volební komisi pro řádné volby do AS ČVUT pro další funkční 

období v tomto složení Ing. Jan Hejda, Ph.D., Ing. Tomáš Pokorný,  Mgr. Eva Caithamlová, Ing. 

Martin Otáhal, Ph.D., RNDr. Eva Urbánková, Ph.D.,  Ing. Jan Kauler, Ph.D. 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Různé 

a) Ukázka online volebního systému 

T. Pokorný představil volební aplikaci v testovacím režimu. Byly předvedeny možnosti 

nastavení hlasování a byla spuštěna dvě testovací hlasování. 

Diskuze: J. Hozman, D. Vrba, J. Rosina, J. Mužík, J. Kašpar, V. Vymětalová  

Z diskuze vyplynul návrh, že by zaměstnanec měl vidět nastavenou váhu. Odevzdání 

neplatného hlasu a  vyskakovací okno s potvrzením volby může být matoucí a nebude u voleb 

na FBMI použito. 

b) Počet senátorů AS FBMI   

J. Hozman informoval, že ve zprávě z hodnotící komise pro získání IA ČVUT Oblast 

zdravotnické obory je výtka k nízkému počtu členů akademického senátu na FBMI.  

Diskuze: T. Pokorný, J. Hozman, V. Vymětalová, J. Rosina, P. Písařík 

Současný počet senátorů je sice minimální možný, ale problémy by mohly nastat až, když by 

do AS FBMI nebyli náhradníci. Náhradníků z řad akademických pracovníků bývá zpravidla 

několik, náhradníci z řad studentů se budou vzhledem k nedávné změně volebního systému 

obnovovat každý rok. Díky každoroční volbě třetiny studentské komory AS FBMI je možné, že 

dojde k většímu zájmu a povědomí studentů o AS FBMI, a tudíž i k zvýšení počtu náhradníků. 

Vzhledem k obnově třetiny studentské komory AS FBMI každý rok, by bylo vhodné využít 

počet studentských senátorů v násobcích 3, tedy zvýšit počet studentských senátorů na 6. 

Případně zkrátit volební období studentských senátorů na 2 roky a zvýšit počet studentských 

senátorů na 4.  

V návaznosti na téma výše bylo sděleno, že nově musí mít RSP zástupce z řad studentů a 

tudíž tímto opatřením umožňujeme studentům se podílet větším dílem na vyhodnocování a 

zvyšování kvality ve všech studijních programech na ČVUT FBMI. O návrzích takových 

zástupců ze současných studentů se bude jednat na setkání studentů členů AS FBMI, 

studentského klubu BION, sdružení SVAL a dalších kolektivů aktivních studentů. 
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Zapsal: T. Pokorný       Ověřil: D. Vrba, P. Písařík 


